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Protokół nr LXVIII/24 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 28 lutego 2024 roku o godz. 16:00  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

W sesji uczestniczyli: 

• Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Jarosław Bartkowiak 

Alina Broniarz 

Waldemar Czerwiński 

Renata Jagodzik 

Jan Kubis 

Sebastian Miekisz 

Ilona Pazoła- Szymańska 

Dariusz Stachowiak 

Ewa Szczepaniak   

Bogumiła Woźniak 

Tomasz Woźniczka 

• Burmistrz Bojanowa- Maciej Dubiel 

• Zastępca Burmistrza, Sekretarz Gminy- Krzysztof Kurpisz 

• Skarbnik Gminy- Patrycja Kubiak 

• Radca Prawny- Piotr Dubicki 

• Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju- Ewelina Zmuda 

• Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Bojanowie- Aldona Łuczak 

• Dyrektor Gminnego Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie- 

Daria Głuszek 

• Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie- Joanna Kuczyńska 

• Dyrektor Przedszkola w Trzeboszu- Karolina Busza 

• Dyrektor Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie- Anna Busza- Noińska 

• Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy w Gościejewicach- Anna Ratajczak 

• Dyrektor Szkoły Podstawowej im. bł. Edmunda Bojanowskiego w Bojanowie- 

Małgorzata Świątek 

• Wiceprezes Zarządu Szpitala Powiatowego w Rawiczu Sp. zo.o.- Ewa Kaźmieruk 

• Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Rawiczu- Sławomir Wasilewski 

• Radny Rady Powiatu Rawickiego- Wiesław Ceglarek 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Do pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia sesji o godzinie 16:02 dokonała  Wiceprzewodnicząca Rady- Bogumiła Woźniak. Po 

przywitaniu wszystkich przybyłych stwierdziła, że na 15 ustawowych radnych w sesji 

uczestniczy 11 radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady zapytała, czy Panie/ Panowie radni zgłaszają 

wątpliwości i uwagi co do trybu i sposobu zwołania dzisiejszej sesji? 

Na powyższe pytanie, żaden z Państwa radnych nie zgłosił zastrzeżeń. 
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Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad LXVIII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Pani Bogumiła Woźniak zwróciła się z pytaniem czy są wnioski do przedstawionego przy 

zawiadomieniach porządku obrad? 

 

Wniosków nie było, w związku z powyższym porządek obrad LXVIII sesji Rady Miejskiej  

w Bojanowie przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad LXVIII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu Nr LXVII/24 z sesji, która odbyła się w dniu 25 stycznia 2024 roku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o stanie opieki zdrowotnej w Gminie Bojanowo. 

7. Informacja o stanie bezrobocia w Gminie Bojanowo. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 

pobierania, a także szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, 

wymiaru i zakresu oraz sposobu rozliczania wykonywania takich usług, 

b) zgłoszenia sołectwa do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+”, 

c) określenia zasad i trybu udzielania dotacji na realizację zadań inwestycyjnych 

obejmujące finansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji 

zabytków, w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków, 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2024-2032, 

e) zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

11. Wolne wnioski i informacje. 

12. Zakończenie. 

 

Od godziny 16:06 uczestniczył Pan Sebastian Miekisz. 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr LXVII/24 z sesji, która odbyła się w dniu 25 stycznia 

2024 roku. 

 

W związku z tym, że do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 25 stycznia 2024 roku nie 

wniesiono uwag pisemnych i ustnych, Wiceprzewodnicząca Rady zawnioskowała o przyjęcie 

powyższego dokumentu. 

Za propozycją Pani Bogumiły Woźniak głosowali wszyscy obecni na sesji radni- 11 głosów 

„za”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 

ZA: 11 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, 

Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Jan Moryson, Karolina Salamon, Tomasz Wałkiewicz 

 

Dot. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Pani Bogumiła Woźniak poinformowała, że Przewodniczący Rady nie uczestniczył w imieniu 

Rady Miejskiej w Bojanowie w oficjalnych wydarzeniach. 

 

Dot. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  

w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

W dalszej kolejności została przedstawiona informacja o wydanych zarządzeniach. Informacja 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Do pkt. 6. Informacja o stanie opieki zdrowotnej w Gminie Bojanowo. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, że informacja o stanie opieki zdrowotnej  

w Gminie Bojanowo została przekazana w materiałach sesyjnych. Na zapytanie czy są pytania 

do materiałów przekazanych przez Prezesa Zarządu Niepublicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej „Zdrowie” Kolibabka Sp.zo.o.- pytań Państwo radni nie zgłosili. 

 

Następnie Pani Bogumiła Woźniak zwróciła się z prośbą do Pani Ewy Kaźmieruk- Wiceprezes 

Zarządu Szpitala Powiatowego w Rawiczu Sp.zo.o. o zabranie głosu. 

 

Pani Ewa Kaźmieruk przekazała: z jakich obecnie szpital korzysta programów zdrowotnych, 

jaki odsetek mieszkańców Gminy Bojanowo korzysta z pomocy szpitalnej, jaką modernizację 

przeszedł Szpital. 

 

Pan Maciej Dubiel podziękował za opiekę nad mieszkańcami gminy. Zadał pytanie czy jest 

szansa na otwarcie oddziału ginekologiczno-położniczego? 

Pani Ewa Kazimieruk poinformowała, że obecnie poszukują kadry, termin złożenia oferty 

upływa jutro, na ten moment nie została żadna złożona. 

Pani Renata Jagodzik zapytała jakie będą plany na trzeci etap modernizacji szpitala? Czy 

pojawią się jakieś nowe oddziały? Pani Wiceprezes wyjaśniła, że obecnie planują przebudowę 

oddziału internistycznego, przeniesienie oddziału chirurgii oraz wystartowali w konkursie na 

otwarcie oddziału geriatrycznego. 

Pani Ilona Pazoła- Szymańska zadała pytanie czy w szkole policealnej, która znajduje się przy 

szpitalu planowane jest otworzenie nowych kierunków? 

Pani Ewa Kazimieruk poinformowała, że nie jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie, bo nie 

wie jakie plany ma Urząd Marszałkowski. Obecnie wie, że mają w planach zmianę sposobu 

nauczania pielęgniarek, jednak jest to długofalowy plan. 

Pani Ilona Pazoła- Szymańska zapytała również jakie oddziały mają braki w obsadzie kadry 



4 

lekarskiej. Pani Wiceprezes odpowiedziała, że na ten moment każdy oddział, jednak na oddziale 

chirurgicznym oraz internistycznym jest największy problem kadrowy.   

 

Więcej pytań nie było. 

 

Pisemna informacja Prezesa Zarządu Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej „Zdrowie” 

Kolibabka Sp.zo.o. stanowi załącznik nr 4 do protokołu.   

Informacja ze Szpitala Powiatowego w Rawiczu Sp. zo.o. stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Pani Ewa Kazimieruk opuściła salę o 17:02 

 

Do pkt. 7. Informacja o stanie bezrobocia w Gminie Bojanowo. 

 

Przystępując do niniejszego punktu Wiceprzewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pana 

Sławomira Wasilewskiego- Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Rawiczu o zabranie 

głosu. 

 

Pan Sławomir Wasilewski poinformował, że na koniec roku w powiecie rawickim były 934 

osoby bezrobotne. Stopa bezrobocia jest na podobnym poziomie jak do zeszłych lat. Obecnie 

w Gminie Bojanowo jest to 150 osób. Pan Dyrektor przedstawił dokładne dane dotyczące 

populacji, wieku, płci, wykształcenia osób pozostających bez pracy. 

 

Pani Ewa Szczepaniak zapytała czy procedura uproszczenia legalizacji pracy dotyczy tylko 

obywateli Ukrainy? 

Pan Dyrektor odpowiedział, że głównie chodzi o osoby pochodzące z Ukrainy. 

Pani Radna zapytała również na jakie zawody jest największy popyt oraz jakie branże 

korzystają z dofinansowań? 

Pan Sławomir Wasilewski odpowiedział, że jest to głównie branża budowlana, beauty, handel 

internetowy oraz branża spożywcza 

Pan Jarosław Bartkowiak zapytał, czy z uwagi na duży napływ mieszkańców Azji urząd wydaje 

pozwolenia dla tych osób?   

Pan Dyrektor wytłumaczył, że zezwolenia wydaje w tym zakresie Wojewoda Wielkopolski. 

Pan Waldemar Czerwiński prosił o wyjaśnienie co może być przyczyną, że  grupie wiekowej 

od 25-34 lat jest tak wysoki poziom osób bezrobotnych? 

Pan Sławomir Wasilewski wyjaśnił, że jedną z przyczyn wzrostu w tym przedziale wieku, mogą 

stanowić kobiety, które decydują się na posiadanie dzieci. 

 

Jako ostatni głos zabrał Pan Burmistrz Maciej Dubiel dziękując Panu Dyrektorowi za pomoc i 

wsparcie. Pan Maciej Dubiel poinformował, że w przyszłości planowane jest stworzenie strefy 

inwestycyjnej, która ma nadzieje zmniejszy ilość bezrobotnych z naszej gminy. 

 

Więcej pytań nie było 

 

Pisemna informacja z Powiatowego Urzędu Pracy w Rawiczu stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

 

Pan Sławomir Wasilewski opuścił salę o godzinie 17:20. 

 

 

Do pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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a) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania, a 

także szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu 

oraz sposobu rozliczania wykonywania takich usług, 

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. 

O głos została poproszona Pani Joanna Kuczyńska- Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Bojanowie celem przedstawienia projektu uchwały. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 11 

głosami „za”.   

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 11 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, 

Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Jan Moryson, Karolina Salamon, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr LXVIII/478/24 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 lutego 2024 roku  

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania, a także szczegółowych 

warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu oraz sposobu rozliczania 

wykonywania takich usług stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Do pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) zgłoszenia sołectwa do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+”, 

 

Pani Bogumiła Woźniak poinformowała, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady. 

Projekt uchwały przedstawił Pan Maciej Dubiel- Burmistrz Bojanowa. 

 

Więcej pytań nie było. Wiceprzewodnicząca Rady zarządziła głosowanie. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie 11 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 11 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 
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Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, 

Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Jan Moryson, Karolina Salamon, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr LXVIII/479/24 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 lutego 2024 roku  

w sprawie zgłoszenia sołectwa do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+” stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Do pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) określenia zasad i trybu udzielania dotacji na realizację zadań inwestycyjnych 

obejmujących finansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji 

zabytków, w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków, 

 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji Stałych Rady. 

O głos została poproszona Pani Ewelina Zmuda- Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju.   

 

Pytań nie było. Przystąpiono do podjęcia autopoprawki do projektu uchwały. Autopoprawka 

została podjęta jednogłośnie 11 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 11 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, 

Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Jan Moryson, Karolina Salamon, Tomasz Wałkiewicz 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały. Uchwała została podjęta 11 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 11 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, 

Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Jan Moryson, Karolina Salamon, Tomasz Wałkiewicz 

Uchwała Nr LXVIII/480/24 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 lutego 2024 roku  

w sprawie określenia zasad i trybu udzielania dotacji na realizację zadań inwestycyjnych 

obejmujących finansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 
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przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Do pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2024-2032, 

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. 

O głos została poproszona Pani Patrycja Kubiak celem przedstawienia projektu uchwały. 

 

Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Autopoprawka do projektu uchwały została 

podjęta jednogłośnie 11 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 11 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, 

Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Jan Moryson, Karolina Salamon, Tomasz Wałkiewicz 

 

Po podjęciu autopoprawki przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2024-2032. Uchwała został podjęta 11 głosami 

„za”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 11 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, 

Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Jan Moryson, Karolina Salamon, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr LXVIII/481/24 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 lutego 2024 roku  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2024-2032 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Do pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

e) zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok, 

 

Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniu Komisji Stałych Rady. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Patrycja Kubiak. 
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Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Autopoprawka do projektu uchwały została 

podjęta 11 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 11 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, 

Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Jan Moryson, Karolina Salamon, Tomasz Wałkiewicz 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 

rok.  Uchwała została podjęta 11 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 11 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, 

Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Jan Moryson, Karolina Salamon, Tomasz Wałkiewicz 

 

Uchwała Nr LXVIII/482/24 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 lutego 2024 roku  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Dot. pkt. 9. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie. 

 

Dot. pkt. 10. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

 

W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, 

Wiceprzewodnicząca Rady przeszła do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Dot. pkt. 11. Wolne wnioski i informacje. 

 

Pani Bogumiła Woźniak poinformowała, że zgodnie z uchwałą o przyznawaniu stypendiów 

sportowych, Burmistrz sporządził listę kandydatów do stypendium oraz przedłożył Radzie 

Miejskiej Bojanowie celem wydania opinii. W związku z tym, że pytań do przedłożonej listy 

nie było, przystąpiono do głosowania o wyrażeniu pozytywnej opinii odnośnie przedłożonej 

listy kandydatów do stypendiów sportowych dla zawodników, którzy osiągnęli wysokie wyniki 
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sportowe w 2023 roku. Przedłożona lista kandydatów do stypendiów sportowych dla 

zawodników, którzy osiągnęli wysokie wyniki sportowe w 2023 roku została pozytywnie 

zaopiniowana 11 głosami za”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 11 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, 

Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

NIEOBECNI: 4 

Beata Bura, Jan Moryson, Karolina Salamon, Tomasz Wałkiewicz 

  

Pan Sebastian Miekisz zapytał czy w Klubie Malucha, który rozpoczął swoją działalność jest 

pełna obsada miejsc? 

Pani Anna Busza – Noińska odpowiedziała, że obecnie w Klubie Malucha jest 13 dzieci. Jednak 

w marcu i kwietniu będzie dopełniany nabór do 24 dzieci. 

Pan Radny zadał również pytanie, czy będą przyjmowane dzieci spoza gminy? 

Pani Dyrektor odpowiedziała, że tak, ale są one przyjmowane tylko w przypadku wolnych 

miejsc. Obecnie było to tylko jedno dziecko. 

Kolejne pytanie zadał Pan Jarosław Bartkowiak poprosił o wyjaśnienie Pana Burmistrza w 

sprawie wpisu, który został umieszczony na portalu Elka.pl. (Pan radny odczytał do w całości). 

Pan Burmistrz potwierdził, że taki wpis się pojawił. Poprosił Pana Sekretarza, aby ten 

szczegółowo wyjaśnił postępowanie jakie było prowadzone. 

Głos zabrał Pan Krzysztof Kurpisz, potwierdzając umieszczenie takich przeprosin. Były one 

związane z zawartą ugodą sądową pomiędzy Burmistrzem,a mieszkańcem Gminy Bojanowo. 

We wcześniejszych wpisach mieszkaniec użył nieprawdziwych informacji na temat wykonania 

ogrodzenia na ul. Drzymały. Pan Sekretarz podkreślił, że Gmina nie korzysta często z tego typu 

rozwiązań, jednak nie będzie obojętna wobec używania nieprawdziwych informacji. 

Pan Radny Tomasz Woźniczka wyraził aprobatę w sprawie ogłoszonego przetargu dotyczącego 

budowy chodnika na ul. 17 Stycznia i ul. Półwiejskiej. 

Pani Ilona Pazoła-Szymańska na prośbę jednego z mieszkańców prosi o interwencję w sprawie 

remontu gabinetu higienistki w szkole ponadpodstawowej. Prośbę skierowała do Pana Radnego 

Powiatowego Wiesława Ceglarka. 

Pan Radny poinformował, że w dniu dzisiejszym zakończył się przetarg w sprawie 

modernizacji szkoły, wpłynęło sześć ofert wybrano jednego oferenta, ma nadzieję, że uda się 

wykonać wszystkie zaplanowane prace. 

Pan Wiesław Ceglarek przekazał informację w sprawie próśb, które wpłynęły od Burmistrza 

Bojanowa. Starostwo przekaże dofinansowanie do budowy chodnika w Golinie Wielkiej i 

będzie to kwota 20.350,00 z realizacją na koniec września 2024 roku oraz w Kawczu na kwotę 

13.100,00 Kolejna dotacja dotyczyć będzie wykonania czyszczenia przepustów dojazdowych 

w Trzeboszu na kwotę 15.000,00 zł. 

Pan Radny na prośbę jednego z mieszkańców prosi o zamontowanie lampy na ul. Podgórnej w 

kierunku Parku Kosynierów. 

Jako ostatni głos zabrał Pan Maciej Dubiel, poinformował, że zostali wybrani wykonawcy na 

doposażenie placu zabaw w Sowinach oraz Bojanowie. Umowa zostanie podpisana w 

najbliższym czasie. Kolejne realizacje to modernizacja świetlicy w Trzeboszu w tym przypadku 
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umowa zostanie podpisana w dniu jutrzejszym. 

Pan Burmistrz przekazał, że dnia 18.03.2024 r. zostaną przeprowadzone trzy przetargi ustne 

nieograniczone, dwa na sprzedaż działek inwestycyjnych na ul. 17 Stycznia oraz sprzedaż 

nieruchomości na ul. Kościuszki. 

Pan Maciej Dubiel nawiązał również do swojej reprezentacji, dnia 30.01.2024 r. Uczestniczył 

w spotkaniu z rodzicami dzieci uczęszczających do Szkoły Podstawowej w Gościejewicach. 

Na spotkaniu obecna była również Pani Dyrektor Anna Ratajczak oraz Pan Zastępca Krzysztof 

Kurpisz. Pan Burmistrz przekazał opinię wydaną przez Panią Minister Barbarę Nowacką, 

rodzice usłyszeli najważniejsze argumenty, nie było uwag. 

 

Więcej głosów nie było. 

 

Do pkt. 12. Zakończenie. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

w Bojanowie zamknęła obrady i zakończył LXVIII sesję o godzinie 18:03. 

 

 

 

Protokolant      Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

Rita Janowicz       Bogumiła Woźniak 

 


